日期:二零一零年二月二十五日(星期四)

Date : 25 Feb 2010 (Thursday)

時間:下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點:沙田區議會會議室

Venue: Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會 Sha Tin District Council 文化、體育及社區發展委員會 Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告 Notice of Meeting

- I. 「普及體育研究-香港市民參與體能活動模式」研究報告及跟進工作計劃 Study on Sport for All and Follow Up Action conducted by LCSD
- II. 2010/2011 年度開支科 1 的建議預算及區內團體建議撥款
 Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 1 of 2010/2011
- III. 2010/2011 年度開支科 6 的建議預算及區內團體建議撥款
 Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 6 of 2010/2011
- IV. 2010/2011年度開支科 8 的建議預算 Proposed Estimates under Expenditure Head 8 of 2010/2011

- V. 2010/2011 年度開支科 10 的建議預算及區內團體建議撥款
 Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 10 of 2010/2011
- VI. 2010/2011 年度開支科 11 的建議預算及區內團體建議撥款
 Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 11 of 2010/2011
- VII. "2010 沙田龍舟競賽"撥款申請 Funding application for "2009 Sha Tin Dragon Boat Race"
- VIII. 衛慶祥先生 港鐵一百周年慶祝活動

 Question to be raised by Mr. WAI Hing-cheung on the celebration activities for MTR 100th Anniversary
- IX. 楊祥利先生 促請政府盡快對馬鞍山礦場及有關建築物進行保育、規劃及發展的動議 Motion to be raised by Mr. YEUNG Cheung-li on the conservation, planning and development of Ma On Shan Quarry and the nearby buildings
- X. 工作小組報告 Working Groups Reports

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.